
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



INTRODUCTION 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

INLEIDING 

Op een of ander punt in ons lewe kom ons by ‘n belangrike tydstip aan waar ons voor ‘n baie belangrike 
besluit te staan kom. By daardie spesifieke cruising lê twee paaie voor ons. Dit is wel een besluit, maar 
die uiteinde van daardie besluit is twee heeltemal verskillende bestemmings. Juis is dit baie maal ‘n 
keuse tussen voort te beweeg in dieselfde rigting of om ‘n totaal nuwe rigting in te slaan, wat tot ‘n heel 
ander uitweg lei. 
Vandag is daarde dag. Vandag gaan jy by ‘n belangrike oomblik te staan kom en jou keuse vandag is 
om óf voort te gaan deur dieselfde pad te stap, óf jy kan kies om die oorkruising te volg na ‘n nuwe pad 
wat ‘n beter lewe and toekoms inhou. 
 
Indien jy noukeurig sou kyk na jou lewe tans. Is 
jy werklik gelukkig? Voel jy vervuld in jou 
persoonlike en professionele lewe tans? Leef jy 
tans ‘n doelgerigte lewe met betekenis? Het jy al 
jouself afgevra of dit werklik al is wat die lewe 
inhou? “Sekerlik moet daar meer tot die lewe 
wees as dit”, vra jy? 
 
Indien jy dus dieper sou inkyk op die 
omstandighede rondom jou lewe. Sukkel jy tans 
met ‘n verslawing? Dra jy nogsteeds die seer van 
jou verlede, dalk van ‘n gebroke verhouding of 
huwelik, met jou saam? Of het jou kinderjare jou 
met geweldige diep letsels gelos? Voel jy selfs 
verlam vanweë vrees, angs of depressie? 
Bevraagteken jy of dit die moeite werd is om te lewe en al daaraan gedink om jou eie lewe te beïndig? 
Vandag kan jy kies om met hierdie selfde pad voort te beweeg. Of jy kan die keuse maak deur om die 
oorkruising te maak na ‘n betekenisvolle lewe, ‘n lewe met groot blydskap en vryheid, ‘n lewe met ‘n 
sekerheid in jou toekoms.  
 
As jy hierdie lewe vir jouself wil hê, het jy by die regte plek tot stilstand gekom. 
 
Ek nooi u vriendelik uit om op ‘n reis met hierdie boek te gaan en soos jy hierdeur lees sal jy vind dat 
daar in werklikheid slegs een manier is hoe jy in hierdie nuwe lewe kan instap. Is jy gereed om te ontdek 
hoe jy die oorkruising kan maak na ‘n beter toekoms? Kom ons ontdek dit verder. 
 

“Vandag gaan jy by ‘n 
belangrike oomblik te staan 
kom en jou keuse vandag is 
om óf voort te gaan deur 
dieselfde pad te stap, óf jy 
kan kies om die oorkruising 
te volg na ‘n nuwe pad wat ‘n 
beter lewe en toekoms 
inhou.” 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ONS ALMAL MIS DIE MERK 

As ons eerlik is sal ons almal erken that ons foute maak. Ons almal mis die merk verskeie kere en dinge 
kan redelik vining buite beheer raak indien ons nie weet hoe om weer die “reguit en nou pad” te vind 
nie. Selfs diegene wat ons vantevore in ons lewe te nagekom het, het dit gedoen deurdat hulle self die 
merk mis rondom wat reg en verkeerd is. Maar alhoewel ons verseie keer aan die ontvang kant was van 
iemand wat ons seer gemaak het, kan ons getuig dat ons ook self al die skuldige party was wat iemand 
anders skade berokken het. Korrek? 
 
En dit is juis wat sonde is. Die woord “sonde” is afkomstig van die Griekse woord genaamd “hamartanó” 
wat beteken om “die merk te mis” / “om iets verkeed te doen”. Ons sal dus dikwels na die woord “sonde” 
verwys en dit koppel aan verskeie slegte dade, en daardeur beskou ons dikwels ‘n wit leuentjie of fout 
as ‘n geval van bloot ‘n verkeerde keuse. Maar inteendeel, groot of klein, sonde bly sonde. Vind jy dit 
ook soms moeilik om nie die merk te mis nie? Al probeer mens soms hoe hard, ons sondig dikwels, 
ongeag ons beste pogings. 

 
Dink byvoorbeeld aan Adam en Eva in die Bybel. 
Toe Adam eerste gesondig het, gegewe hy die 
opdrag van God ongehoorsaam was, het sy natuur 
oorbeweeg van ‘n plek in nou verhouding met God, 
na ‘n sondige natuur afgesonder van God. Die 
mens as sulks het die sondige natuur deelagtig 
geword. Maar God het Adam juis gewaarsku 
hierteen toe Hy hom bevel het in Genesis 2 verse 
16 en 17, naamlik “En die HERE God het aan die 
mens bevel gegee en sê: ‘Van al die bome van die 
tuin mag jy vry eet, maar van die boom van die  

kennis van goed en kwaad, daarvan mag jy nie eet nie; want die dag as jy daarvan eet, sal jy sekerlik 
sterwe’”. En juis hierdie sondige natuur is van Adam oorgedra van generasie na generasie daarna. Ons 
is almal gebore in hierdie sondige natuur en kan dit nie ontsnap nie. Al probeer ons hoe hard, ons almal 
sondig. Die Bybel verklaar in Romeine 5 verse 12 “Daarom, soos deur een mens die sonde in die wêreld 
ingekom het en deur die sonde die dood, en so die dood tot alle mense deurgedring het, omdat almal 
gesondig het”. 
Sodoende sal ons bly foute maak, ons almal bly die merk mis. Mense om ons sal ook ‘n verkeerde keuse 
maak, en daardie daad van ander mag ons dalk diep seermaak. Die Bybel noem juis in Romeine 3 vers 
23 that “almal het gesondig en dit ontbreek hulle aan die heerlikheid van God”. Dus ongeag of jy ‘n man 
of vrou is, swart of wit van ras, jonk of oud, almal het gesondig. Maar dit is juis waar Jesus die storielyn 
betree. Maar juis aangesien ons nou beter verstaan dat dit eintlik terug dateer na die begin van die 
mensdom, begin dit nou ‘n bietjie meer vir ons sin maak rondom hoekom ons sondig, selfs al wou ons 
nie. Hoe kan ons dan ooit hierdie sondige natuur ontsnap? Hoe kan ons enige beheer en heerskappy 
oor dit bekom? ‘n Spoedige reis na die toekoms, duisende jare later en God stuur toe Sy eniggebore 
Seun, Jesus Christus, om juis die sonde te oorwin wat ‘n mag uitgeoefen het op die mens vir duisende 
jare. En deur dit wat Jesus gedoen het, deurdat Hy die perfekte lewe geleef het, alhoewel Hy met Sy 
lewe moes betaal deur te sterf op ‘n kruis. En toe Hy op die derde dag opgestaan het, het Hy dit alles 
gedoen sodat ons ‘n nuwe lewe kan hê in Hom. Is dit nie Goeie Nuus nie? Die beste nuus ooit, sou ek 
sê. 

“Dus ongeag of jy ‘n man 
of vrou is, swart of wit 
van ras, jonk of oud, ons 
almal het gesondig. Maar 
dit is juis waar Jesus die 
storielyn betree.” 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 

HOE KAN ONS GERED WORD? 

Voordat ons aanbeweeg wil ek kortliks stilstaan en die volgende twee vrae aan jou stel. Oordink dit vir 
‘n oomblik en wat jou antwoorde hierop sou wees: 

1. Indien jou lewe vandag tot ‘n einde sou kom, waar sou jy die ewigheid spandeer, waar sou jy 
gaan hierna? 

2. In daardie oomblik wat jy voor God verskyn en Hy jou sou vra om watter rede(s) moet Hy jou in 
die hemel toelaat, wat sou jy sê? 

 
Indien jy nie heeltemal seker is nie, wil ek jou graag verseker dat daar ‘n antwoord is op beide hierdie 
vrae. En dat daar ‘n weg is tot sekerheid oor waar jy sou gaan en wat jy sê in so geval. Kom ons kyk 
bietjie verder hierna. 
 
Die verskil tussen Christenskap en ander gelowe 
kan vining opgesom word deur een baie beduinde 
onderskeid, en dit is: Christenskap het ‘n Verlosser 
terwyl ander gelowe nie het nie. As ‘n Christen, 
hang ons verlossing af van Jesus Christus en die 
volmaakte werk wat Hy gedoen het deur Sy lewe, 
dood en opstanding. Ander gelowe soos 
byvoorbeeld die Moslem, Budha, Hindu gelowe 
beskou dat verlossing bekom word deur alles 
behalwe deur een spesifieke verlosser.  Psalms 3:9 
dui duidelik aan dat “Die heil behoort aan die 
HERE”. Jesus self het gestel in Johannes 14:6 dat  
“Ek is die weg en die waarheid en die lewe; niemand kom na die Vader behalwe deur My nie”.  
Essensieel beteken dit dat daar slegs een weg is om gered te word uit die huidige lewe wat ons leef en 
dit is deur die Een, die Weg, Jesus Christus self. En Sy wil is nie net dat jy die beste lewe nou moet leef 
nie, maar dat Hy jou ook sekerheid wil gee oor waar jy die ewigheid spandeer. Hy is die enigste Weg 
om die hemel enigsins te kan binne gaan en sodoende die hel kan ontvlug. Hy alleen kan dit bied. Daar 
is geen ander geloof wat dit bied of manier waardeur jy dit kan bekom nie. As jy dus absolute sekerheid 
wil hê dat jy die ewigheid met God sal spandeer in die hemel, dan is die antwoord daarop geloof in Jesus 
Christus. Jesus het juis dit beklemtoon toe Hy gesê het dat die ewige lewe slegs bekom kan word deur 
geloof in Hom (lees Johannes 6:47). Jy mag al gehoor of gelees het van die Wet, daardie tien gebooie 
wat begin met “Jy mag nie…”? As ons na die wet kyk en dit vandag van toepassing bring op onsself, 
kom ons vining agter dat ons almal die merk mis en niemand die hierdie Wet van God kan onderhou 
nie. Hoe kan ons dan leef volgense die standaarde van God?  
Hier is die waarheid. God het nooit die wet daar gestel met die gedagte dat ons dit kan onderhou nie. 
Inteendeel, Hy het geweet ons kan nie. God sê self dat indien enige iemand die verantwoordelikheid 
van sy/haar verlossing op hulself neem, sal hy/sy misluk. Die wet dan was gegee as ons tugmeester 
(gids) om ons na Christus Jesus te lei, sodat ons juis regverdig kan word deur geloof in Hom (lees 
Galásiërs 3:24). En dus was God se verlossingsplan nooit om ons ‘n wet te gee om te onderhou en 
daardeur ons verlossing te bekom nie. Die wet was gegee sodat ons kan besef dat ons desperaat is vir 
‘n Verlosser. En Jesus is daardie Verlosser, Hy en niemand anders. God reik uit na jou in hierdie 
oomblikke om vir jou te sê dat jy nie deur die lewe kan gaan sonder Hom nie. En jy hoef nie. Hy wag vir 
jou om die uitnodiging te aanvaar. 

“As ‘n Christen, hang ons 
verlossing af van Jesus 
Christus en die volmaakte 
werk wat Hy gedoen het 
deur Sy lewe, dood en 
opstanding.” 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jesus is die Een wat almal uitnooi “kom na My toe, almal wat vermoeid en belas is, en Ek sal julle rus 
gee” (lees Matthéüs 11: 28). Kan jy sien dat jy kortkom en hulp benodig in jou lewe? Jesus is die 
antwoord. Dink juis hoeveel maal ons gesondig het en dit ons ontbreek het aan die heerlikheid van God 
(lees Romeine 3:23). En dus is die enigste manier hoe ons ons verlossing kan bekom deur die Een wat 
die duurste prys betaal het, Hy “wat geen sonde geken het nie, sonde vir ons gemaak, sodat ons kan 
word geregtigheid van God in Hom” (lees 2 Korinthiërs 5:21). 
 

Die Bybel noem in Handelinge 4 vers 12 dat “die 
saligheid is in niemand anders nie, want daar is ook 
geen ander naam onder die hemel wat onder die 
mense gegee is, waardeur ons gered moet word nie”. 
Indien God jou dan moet vra om watter rede(s) jy die 
hemel moet binnegaan, kan jou antwoord dus nie 
wees dat jy ‘n goeie lewe probeer leef het, dat jy aan 
armes gegee het, of dat jy ander gehelp het nie. Dan 
sou jou verlossing op jouself berus. Maar indien ons 
verlossing is vanweë geloof in Jesus, dan is ons 
antwoord maklik. “Here, dis nie deur my eie werke nie 
maar ‘uit genade, deur die geloof’ in Jesus Christus” 
(lees Efésiërs 2:8-9). 
Om dit verder te illustreer. Indien ons die hemel of hel 
sou binnegaan gegrond op ons eie dade, goed of sleg,  

sou dit wees asof ons aan God die bril van ons eie lewe sou oorhandig.God sou dan daardeur kyk en 
duidelik elke regte en verkeerde daad raaksien. Net gebasseer daarop sou ons dan nooit ‘n perfekte en 
sondelose hemel kon binnegaan nie. Wanneer ons saligmaking berus op wat Jesus gedoen het, gooi 
God ons eie brille eenkant en neem die brille van Jesus en meteens verander Sy seining heeltemal. 
God kyk na ons hierna deur Sy eie Seun, Jesus Christus wat perfek, regverdig en sonder gebrek is. Hoe 
God ons sien is nie meer gebasseer op ons eie dade nie, maar Hy kyk na ons vanuit die perspektief van 
die kruis van Jesus Christus. Is dit nie wonderlik nie?! 
 
Een van die konsepte wat baie misverstaan word is dat God die hemel en hel geskep het om sodoende 
die slegte mense hel toe te stuur en die goeie mense hemel toe. Dit is totaal vals. God het nie hel geskep 
vir mense nie, maar inteendeel vir “die duiwel en sy engele”, gespreek deur Jesus self in Matthéüs 25 
vers 41. God het die hemel geskep vir ons as mens om die ewigheid saam met Hom te wees. Maar 
nogtans het God ons almal ‘n keuse gegee waar ons wil opeindig. Indien ons sou sterf sonder dat ons 
Jesus as ons Verlosser en Saligmaker ontvang het, dan sal ons bestemming die hel wees. Harde 
woorde om te hoor verseker. En ek kan jou verseker dat dit nie ‘n aangename vakansie is nie. Vir 
diegene wat wel Jesus as hulle Verlosser en Saligmaker ontvang het en verklaar dat hulle gered is uit 
genade deur geloof in Hom, het hulle eindbestemming in hemel. 
Jy mag dus vra hoe kan jy Jesus ontvang as jou Verlosser en Saligmaker? Jy vra dalk hoe jy kan 
wegbeweeg van jou huidige omstandighede en gebroke lewe? Dit is werklik baie maklik. Maar voor ons 
daarby kom, kom ons duik bietjie dieper in wat dit vir jou gaan beteken voor daardie belangrike stap. 

DIE HEMEL WAG 

“Hoe God ons sien is nie 
meer gebasseer op ons 
eie dade nie, maar Hy 
kyk na ons vanuit die 
perspektief van die kruis 
van Jesus Christus. Is dit 
nie wonderlik nie?!” 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

WIE JESUS IS 

DIE SALIGMAKER [LUKAS 2:11] 

DIE VERLOSSER [1 PETRUS 1:18-20] 

DIE BEVRYDER [1 THESS. 1:10] 

DIE GENEESHEER [1 PETRUS 2:24] 

DIE VOORSIENER [FILIPPENSE 4:19] 

DIE HELPER [HEBREËRS 13:6] 

HY IS LIEFDE [1 JOHANNES 4:8] 

 HY IS HOOP [1 TIMÓTHEÜS 1:1] 

 HY IS BLYDSKAP [JOHANNES 15:9-11] 

THESS. 1:10] HE IS VREDE [EFÉSIËRS 2:14] 

CORINTHIANS 10:4] 

 
HY IS ONS VRYHEID [JOHANNES 8:36] 

DIE WEG, WAARHEID EN LEWE [JOH 14:6] 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

THE EVANGELIE VAN JESUS 

Tot op hede het baie al gehoor van Jesus. Sommige het egter nog nooit van Hom gehoor nie en dit is 
waarlik ‘n groot voorreg om dit met jou te deel. Miskien het jy dalk nooit die volle storie gehoor of dalk 
net ‘n idee wat dit behels. In hierdie hoofstuk wil ek graag tyd spandeer en in meer besonderhede dit te 
bespreek sodat jy werklik kan begryp wat Jesus gedoen het toe Hy op die kruis gesterf het en wat Sy 
opstanding werklik beteken het. 
 
Toe Jesus aarde toe gekom het, het Hy ‘n lewe 
geleef wat die perfekte voorbeeld vir jou en my is 
vandag. Daar is soveel gevalle in die Bybel waar 
Jesus geweldige deernis teenoor mense getoon 
het en verskeie siektes en kwale genees het. Ons 
lees hiervan in Matthéüs 14 vers 14. Hy het soveel 
geleenthede gehad waarby Hy volkome 
geregverdig sou wees om mense te oordeel 
aangesien Hy God was en self geen sonde gepleeg 
het nie (lees Hebreërs 4 vers 15; 2 Korinthiërs 5 
vers 21). Inteendeel het Hy goedhartigheid en 
genade getoon teenoor mense. In Johannes 
hoofstuk 8 maak ons te kenne met ‘n vrou wat 
egbreuk gepleeg het. Maar in plaas van haar 
oordeel het Jesus genadig na haar uitgereik. 
Natuurlik kan ons saamstem dat dit wat sy gedoen 
het verkeerd is. Maar Hy het ‘n vorm van liefde 
bewys, ‘n liefde wat vergewe en genadig is. En juis 
omdat sy deernis in plaas van oordeel ontvang het, 
het dit op sigself ‘n baie groter impak op haar lewe 
gehad as wat dit sou hê indien Hy haar sou oordeel  
soos die ander skirfgeleerdes en Fariseërs. Jesus se hele lewe en alles wat Hy gedoen het, het ‘n doel 
daaragter gehad. Hy het magtige dinge verrig. Hy het Lasarus uit die dood uit opgewek. Hy het blindes 
se sig herstel. Hy het selfs die oor herstel van Malchus, ‘n dienaar van die Hoëpriester in daardie dae, 
wat deur Petrus, ‘n dissipel, afgekap is.  
 
Alles wat Jesus gedoen het was om aan ons en die wêreld te toon wat ware liefde is. En dat Gos ons 
liefhet. Hy is genadig teenoor ons. Hy het deernis teenoor ons. Hy wil die allerbeste vir ons hê. Hy wou 
nooit gehad het dat ons deur van die dinge moet gaan soos tans in die wêreld plaasvind nie. Hy het nog 
nooit veroorsaak dat iemand siek word nie. Hy wil nie hê dat enige iemand vermoor moet word of 
mishandel word of dat enige iemand moet lei aan depressie, vrees of angs nie. Dit is nie te sê dat ons 
nooit moelike tye sal beleef of deur sommige van hierdie dinge sal gaan nie. Inteendeel sê die Bybel dat 
ons probleme, beproewinge en teenkanting kan verwag. Maar Hy stel ons staat om enige iets te kan 
oorkom deur Sy krag, liefde en genade. Inderdaad, die presiese natuur van God is om ons op te tel en 
ons te seën op elke moontlike manier.  
Die Evangelie van Jesus Christus is die Goeie Nuus van ‘n lewende God, wat Homself geoffer het, 
gesterf het op ‘n kruis en triomferend opgestaan het uit die dood sodat Hy die enigste ware Verlosser 
kan wees vir ‘n wêreld wat dit dringend benodig. 

“Die Evangelie van Jesus 
Christus is die Goeie Nuus 
van ‘n lewende God, wat 
Homself geoffer het, 
gesterf het op ‘n kruis en 
triomferend opgestaan 
het uit die dood sodat Hy 
die enigste ware Verlosser 
kan wees vir ‘n wêreld wat 
dit dringend benodig.” 
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THE EVANGELIE VAN JESUS 

Jesus het aan ons getoon wie God werklik is. Nie hierdie vaag prentjie van wie ons dink God is of wat 
ons vertel is nie, of selfs hoe die wêreld Hom voordra om te wees nie. Selfs vandag skets die wêreld ‘n 
prentjie van God wat vol haat en woede is en dat Hy kwaad vir ons is. Dit is totaal vals. Luister na wat 
Johannes 3 verse 16-17 sê rakende God. “Want so lief het God die wêreld gehad, dat Hy sy eniggebore 
Seun gegee het, sodat elkeen wat in Hom glo, nie verlore mag gaan nie, maar die ewige lewe kan hê. 
Want God het sy Seun in die wêreld gestuur nie om die wêreld te verooordeel nie, maar dat die wêreld 
deur Hom gered kan word. Kan jy sien dat hierdie skrifgedeelte praat van ‘n God wat lief het, wat gee, 
wat red. Kan jy sien dat Hy niemand veroordeel het nie, maar dat Hy gekom het om ons te red? Hy het 
gekom om jou te red van jou siekte, jou kwaal, jou armoede, jou depressie, jou vrees en verwerping, 
van jou verslawing en alles wat jou lewe vernietig. Kan jy dit rakende God raaksien? Glo jy dit rakende 
God? 
 
Die Evangelie is Goeie Nuus vir ons. Maar vir Jesus het dit beteken Hy moes die duurste prys betaal, 
‘n prys wat niemand al en ooit sal betaal nie. Die evangelie vertel van die lewe, dood en opstanding van 
die Een, Jesus Christus. Hy het met Sy eie lewe die prys betaal toe Hy ons sondes, oortredinge, siektes, 
depressie, gebrokenheid, eensaamheid, hopeloosheid op Homself geneem het. Hy was geslaan en 
verniel tot ‘n punt waar Hy nie meer herken kon word nie. Jesaja 52 vers 14 verklaar “so misvormd was 
sy voorkoms, geen mens meer nie, en sy gestalte was nie soos dié van ‘n mensekind nie”. Kan jy jouself 
indink deur watter lyding Hy moes gegaan het? Hy het ‘n doringkroon gedra op Sy kop, aan Hom was 
‘n kruis gegee om te dra. En Hy het dit waarlik gedra.  
Toe Hy met daardie kruis by Gólgota aankom, uitgeput en deurweek met Sy eie bloed, het hulle Sy 
liggaam op daardie kruis neergelê. En spyker na spyker het hulle Sy hande en voete vasgeslaan aan 
daardie kruis. Hy was omhoog gelig terwyl Hy naak daar gehang het, met Sy bloed wat gevloei vanweë 
al Sy wonde.  

Op daardie selfde kruis het Hy weereens 
getoon dat Hy gekom het om die wêreld te red. 
Hy het uitgeroep “Vader, vergeef hulle, want 
hulle weet nie wat hulle doen nie” vir dieselfde 
mense wat Hom geslaan en deur al daardie 
lyding in die eerste plek gesit het. Kan jy indink 
hoe groot Sy liefde en genade teenoor mense 
moes wees om so iets te kon sê. Dít is Jesus. 
Hy het aan ons ‘n liefde, genade en 
barmhartigheid getoon wat ons nooit aan 
blootgestel sal word deur ‘n ander persoon nie. 
Hy is enig in sy soort, is Hy nie?  
Op daardie kruis het Jesus uitgeroep en gesê 
“Dit is volbring!” (lees Johannes 19:30). Hy het  

alles volbring wat Hy voorgehou het om te doen. Hy het alles gesê wat Hy wou sê. Hy het alles gedoen 
wat Hy wou doen. Daar was niks meer om te vervul anders om te verklaar dat Sy werk op aarde voltooi 
is. In hierdie oomblik wil ek jou miskien afvra. Voel jy dat jy werklik die beste lewe al geleef het? Het jy 
al werklik by ‘n plek gekom waar jy ‘n doelgerigte lewe geleef het? Indien vandag jou laaste dag op 
aarde was, sou jy kon sê “Dit is volbring”. Indien nie wil ek jou graag aanmoedig om Jesus ‘n kans te 
gee om jou lewe radikaal te kom verander. Hy is gewillig en meer as in staat om dit te doen. 

“Hy het met Sy eie lewe die 
prys betaal toe Hy ons 
sondes, oortredinge, siektes, 
depressie, gebrokenheid, 
eensaamheid, hopeloosheid 
op Homself geneem het.” 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

GELOOF EN DIE EWIGE LEWE 

Die Bybel vertel dat alhoewel Jesus gesterf het, het Hy weer opgestaan op die derde dag (lees Lukas 
24:5-6; Matthéüs 28:5-6; 1 Korinthiërs 15:3-4). Hy was nie meer dood nie, maar leef. Hoe fantasties is 
dit nie?! Die oomblik toe Adam en Eva ‘n opdrag van God (om hulle te beskerm) verontagsaam het, het 
hulle gesterf. Nie fisies nie, maar geestelik. Dit het beteken dat hulle geskei was van God. En sonde is 
daardeur die wêreld ingebring en is ons almal gebore in daardie sondige natuur. Aangesien die 
mensdom geestelik dood was, is ‘n opwekking benodig om plaas te vind. Die laaste doel wat Jesus 
moes bereik was om die dood te oowrin, om sodoende lewe te gee aan die wat Hom aanneem. Wat 
beteken dit, vra jy? In kort beteken dit dat wanneer ons sou sterf op aarde, sou dit beteken dat ons  
liggaamlik sou dood wees, maar dat ons gees 
lewend gemaak sal word, net soos wat met Jesus 
gebeur het. Jesus stel in Openbaring 1 verse 17-18 
“Ek is die eerste en die laaste en die lewende; en 
Ek was dood en kyk, Ek leef tot in alle ewigheid. 
Amen. En Ek het die sleutels van die doderyk en 
van die dood”. Alhoewel Jesus selfs hier noem dat 
Hy die sleutels van die doderyk en dood het, is Sy 
enigste fokus om lewe te gee. Sy grootste doelwit 
is om lewe te gee aan mense, die ewige lewe, ‘n 
beter lewe vir jou vandag nog. Jesus wil jou dood 
vandag verruil vir lewe. Ons kan ook kyk na wat 
Jesus voltooi het toe Hy weer opgestaan het en die 
dood oorwin het. Soos Johannes hoofstuk 3 aandui 
is dat wanneer ons Jesus aanneem word ons 
wedergebore. Wat beteken dit om wedergebore te 
word? 
Dit beteken dat die ou ek en jy wat geestelik dood 
was, saam Jesus gesterf het toe ons aanneem. 
Maar soos Hy opgestaan het, staan ons ook op in  
‘n nuwe lewe. God neem ons ou hart van klip, daardie ou dooie gees en Hy vervang dit met ‘n nuwe hart 
van vlees, ‘n lewende gees. (lees Jeremia 31:31-34; Eségiël 11:19-20; Hebreërs 8:10-12). ‘n Totale 
transformasie vind plaas in daardie oomblik. 
 
Hoe kan ons hierdie transformasie ontvang en ons ou dooie lewe omruil vir hierdie nuwe lewe wat 
aangebied word? Hoe kom ek by die plek om geloof in Jesus te hê, hoe weet ek of ek glo, vra jy dalk? 
Die kern beginsel hier word verklaar in Romeine 10 vers 17 dat “geloof kom deur die gehoor, en gehoor 
deur die woord van God”. Verder verklaar Romeine 10 vers 9 dat “As jy met jou mond die Here Jesus 
bely en met jou hart glo God Hom uit die dode opgewek het, sal jy gered word”. 
Die Bybel vertel dat die Woord van God, die evangelie van Jesus soos saad is wat op ons harte land 
wanneer ons die evangelie hoor. Hoe kan ons dan voortbeweeg na ‘n plek van geloof in Jesus? Wanneer 
jy die Goeie Nuus hoor, word die saad van die evangelie boodskap geaktiveer deur die Heilige Gees 
self, wat dit laat ontkiem en geloof produseer in ons harte. Dit beteken jy hoor die evangelie van Jesus 
en dat God self namens jou werk om geloof te bewerkstellig in Sy Seun, Jesus Christus. 

“Wanneer jy die Goeie 
Nuus hoor, word die saad 
van die evangelie 
boodskap geaktiveer 
deur die Heilige Gees 
self, wat dit laat ontkiem 
en geloof produseer in 
ons harte.” 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

GOD WAS BEDRYWIG 

Die fantastiese nuus is dat soos jy deur hierdie boek gelees het, het die saad van God se Woord, die 
Goeie Nuus van Jesus Christus op jou hart geland. Jy sal dalk saamstem dat iets begin roer het in jou 
hart, jy’t dalk gevoel iets verander, iets het gebeur. Dit is die werk van die Heilige Gees. Hy het jou 
bedien op Sy eie sagte en wonderlike manier, sonder om jou te dwing of jou te laat voel of om iets buite 
jou wil te doen. Al wat Hy wel gedoen het is om die evangelie van Jesus Christus lewendig te maak vir 
jou. Oor die duurte van jou lewe het satan die probleme en rampe wat jy al teegekom het gebruik om 
jou hart te verhard teenoor God. Hy was baie aktief deur om jou hart toe te sement met haat, seer, 
lyding, angs, vrees, eensaamheid, skuldgevoelens, skaamte, depressie. Sy misie was en is om jou skei 
van die wonderlike dinge wat God in jou lewe wil doen. Selfs terwyl jy deur hierdie boek gelees het, het 
God deur Sy Heilige Gees Sy liefde, genade, blydskap, hoop, vryheid, restorasie oor jou uitgestort. Al 
wat jy moet doen is om dit te ontvang deur om Hom te ontvang. 

 
Hy het oor jou uitgestort gevoelens van vrede, 
dat jou lewe saak maak, dat jy ‘n hoopvolle 
toekoms het. Hy het jou gewys dat jy nie meer 
nodig het om die lewe te leef wat jy tans doen 
nie. Dat satan jou hart toegesement het. Maar 
God het stelselmatig die werk van satan begin 
wegkap. En Hy het jou gebring tot ‘n plek waar 
jy bemoedig, vasbeslote en gereed is om ‘n 
nuwe lewe te leef saam met Hom. Hy het al die 
pogings van satan uitgeskakel en jou ligtelik 
gebring tot ‘n plek waar jy Hom sien as die 
liefdevolle, genadige en besorgde God wat Hy 
is. Maar, selfs al verstaan jy nie nou alles nie, 
selfs al weet nie presies wat aan die gebeur is 
nie, vra God jou net om Hom te vertrou. Hy het 
iets besonders in stoor vir jou. God stel nie net 
belang dat jy die beste lewe nou moet hê nie, 
maar Hy is alreeds opgewonde oor wat vir jou 
wag in die ewigheid hierna.  

Sy doel is vir jou om Hom te ken, om ‘n verhouding met Hom te hê en om juis die ewigheid met Hom te 
spandeer. Sy hartsbegeerte is om saam met jou te wees vanaf hierdie oomblik en virewig in die hemel. 
 
As jy deur hierdie boek gelees het en by die plek uitgekom het waar jy begin inkyk het op jou eie lewe. 
Indien jy nou gesien het hoe groot God se liefde vir jou is. Hoeveel Hy vir jou omgee en jou wil red. 
Indien jy bedink het hoeveel keer jy probeer reg leef het en tog bly foute maak het. Indien jy bedink wat 
ander al aan jou gedoen het, die seer wat jy selfs nog vandag het. Indien jy besef het dat jy waarlik ‘n 
beter lewe vir jouself wil hê en besef dat daar slegs een manier is om dit te bekom, en dit is deur Jesus, 
dan het jy werklik by ‘n prominente plek gekom in jou lewe. Jy is reg om Jesus aan te neem as jou 
Verlosser en Saligmaker. En jy is werklik gereed om die oorkruising te maak en hierdie nuwe lewe en 
reis met Hom te begin. 

 

“Selfs terwyl jy deur 
hierdie boek gelees het, 
het God deur Sy Heilige 
Gees Sy liefde, genade, 
blydskap, hoop, vryheid, 
restorasie oor jou 
uitgestort. Al wat jy moet 
doen is om dit te ontvang 
deur om Hom te ontvang.”  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

JOU OORKRUISING OOMBLIK 

Om jou verlossing en redding te ontvang, om hierdie nuwe lewe te ontvang en hierdie reis met Jesus te 
begin as jou Verlosser en Saligmaker, is so maklik. Al wat jy moet doen is om die Here Jesus Christus 
te bely, deur te verklaar dat Hy jou Verlosser is en dat glo dat Hy vandag lewe. Net dit. Geen ekstra 
vereistes nie, niks wat jy eers moet gaan doen of gaan regmaak nie. Hy wil niks so graag hê as om te 
sien hoe jy hierdie nuwe pad met Hom betree nie. Al wat jy doen is om die volgende woorde te herhaal 
en Jesus self sal die res doen. Wanneer jy hierdie woorde herhaal, deurdat jy slegs hierdie paar sinne 
herhaal, sal Jesus jou hart binnekom en jou ‘n heeltemal nuwe mens maak. 
 
Is jy gereed vir die grootste oomblik van jou lewe? Herhaal die volgende hardop: 
 
 
“Here Jesus. Ek bely vandag dat ek U hulp benodig. Ek benodig U uitweg. Ek bely dat ek 

gesondig het, ek het foute gemaak. Maar ek wil die lewe hê wat U bied. Ek bely vandag dat U die 

Here, my Verlosser en Saligmaker is. Ek glo dat U vir al my sonde gesterf het, maar dat U vandag 

lewe. Ek nooi U om my hart binne te kom. Maak my nuut. Ek gee U my hart, ek gee U my lewe en 

alles van my. In Jesus Naam bid ek dit. Amen.” 

 

Indien jy hierdie sopas gebid het, wens ek jou geluk toe. Jou nuwe lewe en reis met Jesus het sopas 

begin. 

 
Natuurlik gaan jy nog dieselfde lyk, jy mag dalk nog dieselfde voel, die seer mag dalk nogsteeds daar 
wees. Jy mag dalk kyk na jou bank balans en sien dis nogsteeds op nul. Jy mag dalk kyk na jou siekte 
en gesondheidsprobleme en vind dis nog nie volkome beter nie. Maar moenie moed verloor nie, want 
onthou dat jy nou geestelik ‘n nuwe persoon is. Jou presiese liggaam en hoe jy lyk het nie verander nie. 
Die kern transformasie het aan die binnekant plaasgevind, wat die belangrikste deel is. Maar jy het ‘n 
nuwe pad begin loop en kan jou verlede agterna los en begin vorentoe beweeg wetend dat God met jou 
is, stap-vir-stap. 
Om van nul tot honderd te beweeg is ‘n proses. En dis piekfyn. Die grootste verskil is dat jy die 
fantastiese ondersteuning het van dieselfde Jesus wat al daardie merkwaardige dinge gedoen het 
tydens Sy lewe, dood en opstanding. Hy is met jou, Hy bekragtig jou, en wys jou hoe om verder te kan 
vorder. Hy lei jou stap-vir-stap. Deur middel van Sy Heilige Gees sal Hy jou leer en die pad voorentoe 
aanwys. 
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FINALE WOORDE 

Ons wil u weereens gelukwens met die grootste besluit van jou lewe wat jy vandag geneem het. Jy het 
die tree gegee en die oorkruising gemaak na ‘n nuwe lewe saam met Jesus. Daar is soveel wat God 
beplan het vir jou lewe. Sy grootste begeerte is om jou die beste lewe te sien leef, om ‘n doelgerigte 
lewe te leef en te geniet wat Hy in stoor het vir jou. 
Moenie mismoedig raak as jy nog sukkel in sekere areas van jou lewe nie. Laat God eerder toe om jou 
in daardie areas te help aangesien Hy die beste insig het oor hoe om jou voorentoe te lei om enige stryd 
wat jou in die gesig staar, te oorkom. Satan sal self ook sy sê inkry en jou deurgaans probeer beskuldig, 
juis wanneer jy sukkel met iets in jou lewe of jou mismoedig maak wanneer jy deur swaar tye gaan en 
sal hy sy bes doen om jou te laat twyfel aan jou geloof in Jesus as jou Verlosser en Saligmaker. Maar 
bly voorentoe beweeg, God sal jou nooit bewege en jou nooit verlaat nie, en Hy beloof om jou deur 
enige ding in jou lewe te neem. 
 
Ons wil jou graag aanmoedig om ons boekie “Your journey starts here” aan te vra, wat ‘n uitstekende 
bron is om mee te begin en wat jou sal help met die volgende treë in jou pad met Jesus. 
 
Let gerus op ons kontak besonderhede hieronder. Ons is waarlik opgewonde oor jou toekomsreis en 
sien uit om van jou te hoor. 
 
 
 
 
 
 

WEES GESEËND IN DIE NAAM VAN JESUS 

 
 

mailto:info@christacrossnations.org
http://www.christacrossnations.org/


 

IS A PRODUK VAN 

OORKRUISING 


